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Onderwerp: Duurzaamheid onderzoeken op jaren 50 wijk 

Hato B (geanonimiseerd)

Het niet voldoende meenemen van /Duurzaamheid bij een ontwikkeling als de jaren 50 wijk is een omissie van de kant 

van de projectleider. 

Graag wil ik dit herstellen. 

We B en ik) hebben net afgesproken dat in de te sluiten Samenwerkingsovereenkomst met Mozaïek Wonen 

de studie naar de mogelijkheid dat de jaren 50 wijk een pilot wordt voor geothermie (of wat mij betreft een andere 

(geanonimiseerd)

duurzame energiebron) wordt ogenomen. 

Als het nu nog in het collegevoorstel terecht zou komen zou dat een ongewenste reactie op kunnen leveren van de 

kant van Mozaïek. Ze weten daar namelijk nu nog niets vanaf. 

Ik zal dit onderwerp zo spoedig mogelijk tactvol aansnijden bij de projectleider van Mozaïek Wonen. 

Het zou een prachtig voorbeeldproject kunnen zijn! Het is niet goed dat duurzaamheid niet vanaf het begin is 

meegenomen. Zoals gezegd gaan we dat samen herstellen! 

Groeten, B (geanonimiseerd)
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